
Respostes a la ciutadania del Grup Municipal CUP al Ple de 2404/2019 

Sra. Maria Jesús Sinfreu  
 
Pregunta a tots els portaveus municipals i regidors no adscrits 
 
Què opinen de la limitació de mandats a les alcaldies dels ajuntaments? 
 
Tenen pensada alguna alternativa per a la manca d’aparcament que hi haurà a 
partir d’ara degut a les obres que es faran al carrer Molí? 
  
La senyora Coll: 

“Bé, des de la CUP, com és ben sabut i de fet s’han fet bastantes brometes, sobretot 
al principi, tenim una limitació de mandats per estatuts de l’organització de dues 
legislatures en l’àmbit municipal i d’una sola, en l’àmbit parlamentari, si aquesta 
legislatura és de més de dos anys, crec que és, que últimament no s’està donant 
gaire el cas, però bé... I, per tant, estem totalment a favor que es limitin els càrrecs, 
bàsicament perquè creiem que la política és un servei a la ciutadania i ha de revertir 
també amb el canvi de gent que estigui motivada i amb forces per fer-ho.” 


